Erratum for Open File 6914
 

This report was originally released with errors in Table 11.2, which describes levelized costs of energy. This table has now been replaced with an updated version. The original table was based on data from the California Energy Commission, which included figures for a wide range of power technologies. In review, the numbers for certain thermal combustion technologies were found to be unrepresentative. Therefore, newer data from the U.S. Energy Information Administration were used, giving a more accurate portrayal of these generation sources.
If you downloaded this open file before June 12, 2012, you will need to download it again to obtain the corrected publication.
Erratum date: 2012/06/12
Errata pour le Dossier public 6914
Lors de sa diffusion initiale, ce rapport renfermait des erreurs au tableau 11.2, qui décrivait les coûts moyens actualisés de l’énergie. Ce tableau a été remplacé par une nouvelle version. Le tableau était à l’origine basé sur des données de la California Energy Commission, qui couvraient un large éventail de technologies de production énergétique. Les chiffres fournis pour certaines technologies de combustion thermique se sont cependant révélés non représentatifs, et le tableau a donc été recréé avec des données plus récentes de la U.S. Energy Information Administration, qui représentent de façon plus exacte ces sources d’énergie.

Si vous avez téléchargé ce dossier public avant le 12 juin 2012, vous devrez le télécharger à nouveau pour obtenir la publication corrigée.
Date de l’errata : 2012/06/12
